

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 8 juli 2013 11:01
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

8 juli 2013

Nieuw op de RoSa-site

RoSa stelt voor: Citytrip Zagreb!



Op 1 juli 2013 verwelkomden we Kroatië als de achtentwintigste lidstaat van de Europese Unie. Na eerder een feministische blik te hebben geworpen op andere Europese hoofdsteden zoals Brussel, Parijs en Rome, belichten we nu Zagreb met speciale aandacht voor de rol van de vrouwen.

In het nieuws

- [Katholiek onderwijs wil geen voorlichtingslessen door Pro Vita \(De Morgen, 08/07/2013\)](#)
- ["Gebruik Avastin tegen borstkanker moet stoppen" \(De Morgen, 08/07/2013\)](#)
- [Wettelijk samenwonen voor het eerst populairder dan huwelijk \(De Morgen, 08/07/2013\)](#)
- ['Middel tegen borstkanker terugbetaald, maar het werkt niet' \(De Standaard, 08/07/2013\)](#)
- [Verkracht 11-jarig meisje moet haar kind sowieso houden \(De Standaard, 08/07/2013\)](#)
- ['We mogen niet berusten in moderne slavernij van prostitutie' \(De Volkskrant, 08/07/2013\)](#)
- [Egypte : l'ONU veut des mesures contre les violences sexuelles \(La Libre Belgique, 08/07/2013\)](#)
- [La cohabitation légale désormais plus populaire que le mariage \(La Libre Belgique, 08/07/2013\)](#)
- [Marie-M. Schyns, une ex-prof à l'Enseignement \(La Libre Belgique, 08/07/2013\)](#)
- [Brève \(La Libre Belgique, 08/07/2013\)](#)
- [Trois pères en haut d'une cheminée d'usine pour obtenir la garde de leurs enfants \(Le Monde, 08/07/2013\)](#)
- [Bangladesh : les usines de textile vont être inspectées \(Le Monde, 08/07/2013\)](#)
- [Feminists should be free to disagree without being branded 'disloyal' \(The Guardian, 08/07/2013\)](#)
- [Viewpoints: What does the future of IVF look like? \(BBC News, 08/07/2013\)](#)
- [Middle East female police officers train in Hampshire \(BBC News, 08/07/2013\)](#)

- Draft women bishops law before CofE synod (BBC News, 08/07/2013)
- Congoreis Labille verstoord door geweld in Goma (De Morgen, 07/07/2013)
- 'Laten we vrouwenvoetbal omarmen' (De Volkskrant, 07/07/2013)
- Women bishops: time for a simpler approach (The Guardian, 07/07/2013)
- Chinese women's rights activist Ye Haiyan made homeless say reports (The Guardian, 07/07/2013)
- How we 'other' sexual assault to ignore our own norms of abuse (The Guardian, 07/07/2013)
- Scotland's handicap? Sexist golf clubs (The Guardian, 07/07/2013)
- Don't blame women if we ignore what passes for politics (The Guardian, 07/07/2013)
- US Marine Jeremiah Arbogast: male rape in military is 'about power' (BBC News, 07/07/2013)
- Beyond 'Juteopolis': Dundee's changing economic landscape (BBC News, 07/07/2013)
- Empowering women in rural India (BBC News, 07/07/2013)
- Centenary of 'controversial' suffragette fire to be marked (BBC News, 07/07/2013)
- Claudia Winkleman defends male dominance on TV panel shows (The Independent, 07/07/2013)
- Heather Dohollau: Poet who was born in Wales but was acclaimed for her work in French (The Independent, 07/07/2013)
- Embracing feminism? More women keeping maiden name after marriage, says Facebook study (The Independent, 07/07/2013)
- Britons urged to boycott Maldives over sexist laws (The Independent, 07/07/2013)
- Another day, another TV heroine brutalised (The Independent, 07/07/2013)
- Painkiller Overdoses in Women (The New York Times, 07/07/2013)
- A Working Mother, at Work and Home - Slide Show (The New York Times, 07/07/2013)
- My Mother's Abortion (The New York Times, 07/07/2013)
- The High Cost of Childbirth in the U.S. (The New York Times, 07/07/2013)
- Di Rupo verkijkt zich op feminiene gratie (De Morgen, 06/07/2013)
- Stadions worden vrouw- en kindvriendelijker (De Morgen, 06/07/2013)
- Antiabortusgroep predikt in Vlaamse scholen tegen voorbehoedsmiddelen (De Morgen, 06/07/2013)
- Marie-Martine Schyns nieuwe minister van Leerplichtonderwijs (De Morgen, 06/07/2013)
- Voetbalstadions worden veiliger (De Standaard, 06/07/2013)
- "La belle fille de Perse" invitée surprise (La Libre Belgique, 06/07/2013)
- US-Künstler Nickolay Lamm Barbie mit Plastik auf den Hüften (Sueddeutsche Zeitung, 06/07/2013)
- Sex selection has the potential to skew future generations (The Guardian, 06/07/2013)
- The Blogger's Guide To: Virago (The Independent, 06/07/2013)
- Paperback review: Hildegard of Bingen, By Fiona Maddocks (The Independent, 06/07/2013)
- Vier aangiftes van verkrachtingen per dag in New Delhi (De Morgen, 05/07/2013)
- Afghaanse vrouwen verliezen rolmodel (De Standaard, 05/07/2013)
- Nieuwe app helpt mama's met een slaapttekort (De Standaard, 05/07/2013)
- Etats dames (Libération, 05/07/2013)
- Kihnu, belle île en mères (Libération, 05/07/2013)
- Jeunes et joli(e)s (Libération, 05/07/2013)
- 1915 des femmes font loi (Libération, 05/07/2013)
- «Les homosexuels russes doivent sortir du placard» (Libération, 05/07/2013)
- Encyclique: le mariage, "union stable d'un homme et d'une femme" (Libération, 05/07/2013)
- The 'religious freedom' ploy to block healthcare coverage of birth control (The Guardian, 05/07/2013)
- Bad week for women in publishing as two giants step down (The Guardian, 05/07/2013)
- Campaigners for women on bank notes stage fancy dress protest outside Bank (The Guardian, 05/07/2013)
- A Point of View: The long march of everywoman (BBC News, 05/07/2013)
- Emily Davison memorial design chosen (BBC News, 05/07/2013)
- Emmeline Pankhurst among banknote campaigners (BBC News, 05/07/2013)
- Ow! Ouch! Ooo! Listen to a man having a baby (BBC News, 05/07/2013)
- Millions of Egyptians have seen their hopes of a better future evaporate (The Independent, 05/07/2013)
- A small step for female education in Saudi Arabia (The Independent, 05/07/2013)
- Talking About Sex in Mali (The New York Times, 05/07/2013)
- Skin Cancer on the Rise in Young Women (The New York Times, 05/07/2013)
- Ségolène Royal is Not Willing to Be a Footnote (The New York Times, 05/07/2013)
- Wisconsin - Governor Signs Abortion Curbs (The New York Times, 05/07/2013)
- Wisconsin governor signs tougher abortion bill (CNN, 05/07/2013)
- Canada needs to do more to fight for gender equality (The Globe and Mail, 05/07/2013)
- Archbishop says Anglicans should ordain female bishops (The Globe and Mail, 05/07/2013)

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

POWERED BY [PHPLIST](#) V 2.10.13, © [TINCAN LTD](#)